
MEMO

Datum : 11 november 2019

Aan : Gemeenteraad

Kopie aan :

Van : Werkgroep bestuurlijke vernieuwing

Onderwerp : Evaluatie nieuwe vergaderopzet

In de raadsvergadering van 27 september 2018 is besloten tot invoering van een nieuwe 
vergaderopzet. 

Belangrijkste elementen waren:
 De wijze waarop inwoners kunnen/mogen inspreken, en meepraten: Niet langer 5-minuten 

inspreektijd, maar daadwerkelijk aanschuiven aan tafel, zonder tijdsharnas.
 Het verkleinen van de setting waarin de raad opiniërend en beeldvormend de besluiten bespreekt 

(van raadspleinsessies naar Rond-de-tafel-gesprekken).
 Ruimte voor niet -raadsleden om namens een partij aan het rond-de-tafel-gesprek deel te nemen.
 De opstelling tijdens de raadsvergadering is 2x gewijzigd; eenmaal fors richting lagerhuis-

opstelling, gevolgd door een tussenvorm ten opzichte van de oude situatie. 
 Het transformeren van de oude rondvraag naar het agendapunt ‘inlichtingen van en door het 

college’ 
 Het (in 1e termijn) spreken vanachter de katheder. 
 Het concentreren van de raadsactiviteiten op de donderdagavonden.
 Het hervatten van het kernenbezoek (van ‘de raad op pad’ naar ‘met de raad op pad’). 

Bij de introductie is afgesproken om over een jaar te evalueren en de agendacommissie heeft de 
werkgroep gevraagd deze evaluatie voor te bereiden.

De vraag is of de nieuwe opzet voldoet aan de verwachtingen.

De werkgroep stelt voor om dit tijdens een raadsdebat met elkaar te bespreken aan de hand van de 
hiervoor genoemde elementen. De eerste termijn kan dan worden benut voor de evaluatie en de 
tweede termijn voor suggesties en besluitvorming daarover. De centrale vraag daarbij is steeds of 
onze manier van vergaderen pogingen om de afstand met de inwoners te verkleinen ondersteunt. 


